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GRÖTRIM FÖR ALLA

När tomten så röd på en stubbe får sitta.
För bostäder i skogen går inte att hitta.

Han tänker på året och försöker summera.
I djupa tankar han börjar fundera.

Hur kan så mycket på kort tid gå knas.
Han tänker och gör en stillsam grimas.

Nu ska ju snart allt ut i privat regi.
Varför? Vi vet det blir ren anarki.

Gubben han våndas vid blotta den tanken.
Men en entreprenör skrattar hela vägen till banken.

Som arbetslös blir man en handelsvara.
Risken med detta är lätt att befara.

Tänk som han önskar ett hus för kultur.
Men en borg kom i vägen med en snabb signatur.

Han förstår inte riktigt hur uti denna nöd.
En borgherre väljer att tjäna sitt bröd.

Rubriker om skandaler är många och svåra.
Men vilja till bättring går inte att spåra.

Han tänker sedan på nissarna sina.
Som jobbar och sliter, en oerhörd pina.

Tomten han undrar varför dom som har makten.
Ska tjäna så mycket, mer än andra här i trakten.

Och varför ska råden så många vara.
Nej minst ett par stycken kan flyga och fara.

Gubben kan inte förstå världen idag.
När alla bara tänker jag, jag, jag..

Han vill att alla ska få det bra till sist.
Så jag måste nog faktiskt bli Vänsterpartist.

God jul 
önskar Henrik Holmkvist, 
gruppledare Vänsterpartiet i Karlskrona.



Ulf rapporterar från Göteborg
vaccinera patienter. Idag är det färre som arbe-
tar inom intensivvården.

I Sverige dör patienter idag i väntan på t ex 
cancerbehandling. De kommer inte ens med i 
statistiken.

Fortfarande finns inte syrgas på alla äldreboenden.

Det är viktigt för vårdpersonalen i offentlig vård 
att det får bättre arbetstid och bättre lön. 

Ökad statlig styrning lyftes under föredraget när 
det gäller vårdens organisering och IT verktyg.

Det går förstås inte att ha specialistsjukvård 
överallt i landet.

Sex regioner i Sverige. Behövs flera ? Det är 
sannolikt att det blir betydligt färre regioner i 
framtiden än det är idag.

SKR´s betydelse lyftes på mötet. Fungerar SKR 
idag ? Ska Sveriges kommuner och regioner 
ersättas av något annat i framtiden ?

Hjälper minskad administration för att avlasta 
vårdpersonal ? Digitala system löser inte perso-
nalförsörjningen.

Numera mår vi bättre om äldre, men sedan blir 
vi multisjuka.

Det gäller för vårdpersonalen att få ihop livs-
pusslet.

Nej det är inte möjligt att arbeta 150 % hela 
tiden.

Det går förstås inte att ha samma arbetstider i 
vården som på kontor. Sänkning av arbetstiden 
är mycket rimligt. För vårdpersonalen är många 
gånger arbetstiderna viktigare än lönen.
Alltfler vårdanställda väljer att gå ned i arbetstid.

Satsa mer på avancerade specialistsjuksköter-
skor för att minska väntetiderna.

Skapa goda villkor för anställda. 
Satsa mera på välfärden i Sverige.

Sammanfattar Ulf Hansson 

Detta är några noteringar jag förde i Göeborg 
under ett pass som handlade om sjukvården i 
Sverige.       Ulf Hansson

Karin Rågsjö i Vänsterpartiet tillsammans med 
ordföranden i Vårdförbundet och ett Regionråd 
i Stockholm som är vänsterpartist talade om 
vårdpolitiska nedskärning.  Det är något som är 
aktuellt i många Regioner.

Välfärden får inte gå i kras för då drabbas 
många, t ex industrin.  Vem ska i så fall vaccinera 
de anställda där ? Så uttryckte sig Vårdförbun-
dets ordförande.

Det är viktigt att använda kompetensen rätt i 
vården.

Vi borde klara vården i Sverige. Vi har förutsätt-
ningar att göra det. Vi borde emellertid arbeta 
mera med förebyggande vård. Vi måste använ-
da tillgängliga resurser rätt.

Jämlik vård är vård utefter patientens behov.

Det talades om jämlik hälsa.
Kanske ska vi ha en hälsocentral för bara äldre ?

Kvinnohälsan bör prioriteras upp.

En pandemi idag skulle förmodligen bli värre än 
förra gången.  Statens roll är mycket viktigt.

P g a ett generationsskifte bland vårdanställda 
så blir det svårare att finna så många som kan 



Åkes tal Manifestation för Fred 16/12

I Gaza, Västbanken, Libanon och Israel har an-
greppen på civila och barn skapat djupa sår som 
aldrig hinner eller kan läka.

Vapenvila i tre dagar. Nu blir jag vulgär. Det är 
som att pissa i Medelhavet. Det ger militären 
tillfälle att förbereda ännu mer attacker. Fler 
civila och barn kommer sedan att bli ännu värre 
drabbade. 

Rädda barnen samlar in pengar till barn i Gaza. 

”AKUT: Barnen i Gaza behöver hjälp nu!

NÄSTAN INGEN MAT. NÄSTAN INGET VAT-
TEN. DET ÄR OMÄNSKLIGT. DET PÅGÅR  ETT 
BROTT MOT MÄNSKLIGHETEN.

VÄRLDEN ÄR TILL FÖR ALLA

STOPPA BOMBERNA NU! 
STOPPA MÖRDANDET!

FRED NU!!!

Jag heter Åke Stridh och är ordförande för 
Vänsterpartiet i Karlskrona. Det är en stor ära 
för mig och Vänsterpartiet att få tala vid denna 
manifestation för Fred i Palestina.

Media rapporterar i veckan:
Hamas hotar med terrordåd i Europa och i Sve-
rige. Är det sant så är det dumt. Det motverkar 
ökad sympati för Palestinas folk. Är det propa-
ganda från Israel, så är det idioti. Det kommer 
att bli genomskådat. Är det i någon annans 
intresse som meddelande om hot sprids?

Ord är propaganda. Ingen går att lita på. Det 
vi vet är att kriget redan är fruktansvärt dyrt i 
männsikoliv och i ekonomi. Det pågående kriget 
är omänskligt. Detta drabbar skoningslöst civila, 
inte minst barn.

Retoriken är många gånger skrämmande. Det 
påminner mig om en gammal ordvrängning: 
• Påstående: ”Vi angriper bara militära mål”
• Fråga: ”Vad är militära mål?”
• Svar: ”Militära mål är det vi angriper.”



Kalendarium
Expedition och Café V ÖPPNAR EFTER NYÅR

Soppkök Allhallen Holmsjö 16 januari 1700 - 1900

Manifestation Palestina lördag 1400

Styrelsemöte V Karlskrona torsdag 18 januari kl 1730

Medlemsmöte 10 januari 1800 Förslag partiprogram III.

Närvarande på dagens kommunfullmäktige: Hen-
rik Holmkvist, Tomas Lindman, Åke Stridh och 
Bengt Larsén.

Det delades ut tre priser, Idrottspriset till HF 
Karlskrona, Kulturpriset till musiker Håkan Gran 
och Folkhälsopriset till handbollslaget Karlskrona 
Pang och HF Karlskrona.

Under frågestunden så ställde Henrik frågan, när 
kan styrgruppen för kulturhuset var på plats och 
börja sitt arbete?
Första kvartalet 2024 ska arbetet börja.

Åke frågade hur står det till med beredskapen 
när det gäller hemlösa?
Svaret han fick var att det kan finnas personer 
som man inte kan hjälpa eftersom de inte vill få 
hjälp.

Bengt frågade om avfallshanteringen, från års-
skiftet tar kommunen över ansvaret för återvin-
ningen av förpackningar och han undrade om 
kommunen har någon beredskap för detta och 
kommer kommunen att få full kostnadstäckning 
för detta från förpackningsbolagen?
Svaret han fick var att kommunen har en bered-
skap och förhoppningsvis får kommunen full 
kostandsbeteckning men det är svårt att säga 
just nu.

Bengt hade lämnat en interpellation om hante-
ringen och framtiden för Arbetsmarknadscen-
trum och Bubbetorps gård och hans frågor var:
1) Arbetsmarknadsförvaltningen ligger i topp 
bland landets kommuner att få ned kostnaden 
för ekonomiskt bistånd och att få personer/fa-
miljer i egenförsörjning.
Varför lägger man ner verksamheten när man 
ligger på topp i landet?
2) Vilka mål har Karlskrona-alliansen med priva-
tiseringen i framtiden (2 – 3 år framåt) när det 
gäller ekonomiskt bistånd och att få egenförsörj-

ning?
3) Rapporten publicerades en vecka inför ett 
extra möte i Arbetsmarknadsnämnden utan att 
andra nämnder/förvaltningar eller andra berörda 
fått säga sitt. På nationell nivå har man en utred-
ning och en remiss till olika fackmyndigheter för 
att bereda en fråga.
Varför tillämpar inte Karlskrona kommun en of-
fentlighet och ett remissförfarande innan beslut 
tas?
4) Verksamheten vid Bubbetorps gård berör flera 
förvaltningar/nämnder, liksom stärkandet av 
områdets attraktivitet för t.ex. Trädgårdsmästa-
rutbildningen, bevarandet av att området är till-
gängligt för allmänheten och för att hålla denna 
rika kulturmiljö levande. Varför tas inte ärendet 
upp till Kommunfullmäktige för avgörande?
5) Varför utreddes inte alternativet att ytterligare 
utveckla verksamheten vid Bubbetorps gård?
Svaret han fick var att verksamheten inte skulle 
läggas ner, Bengt svarade med att med det be-
slut som tagit så läggs verksamheten ner.  Kon-
sekvensutredningen pekar på stora risker och 
man måste titta övergripande på frågan. Henrik 
också uppe i interpellationsdebatten och fram-
förde att både deltagare och personal påverkas 
redan idag och känner en stark oro. Han ville att 
styret ska tänka om och behålla verksamheten.

Henrik var upp i ärendet Allmänna lokala ord-
ningsföreskrifter för Karlskrona kommun.
Han var fundersam över paragraf 12, är det så att 
paragrafen i praktiken innebär ett tiggeriförbud?
Svaret han fick var att det inte skulle ses som 
tigeriförbud.

Vänsterpartiets motion om hemmasittande i 
elever med autism avslogs av kommunfullmäktige.

Kommungruppen önskar er alla en God Jul och 
ett Gott Nytt År!!! Å det gör styrelsen också!!!

Vänsterpartiet Karlskrona Facebook

Rapport från fullmäktige 21/12


